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Zápis z jednání Rady spolku MAS Znojemské vinařství, z. s. 

 

konané dne 24. 03. 2017 v 8:30 hodin 
 

 

Zahájení 

Pan Lukeš přivítal všechny členy Rady a hosty v 8:45 hodin a pronesl úvodní řeč. 

Přítomni všichni členové Rady spolku: 

Městys Prosiměřice, zastoupený Jiřím Lukešem, IČ: 00293415 

Obec Suchohrdly u Miroslavi, zastoupená Ing. Barborou Arndt, IČ: 00637599 

Petr  Příkazský, zemědělec, IČ: 70834547 

TJ Dynamo Oleksovice, zastoupený Zdeňkem Koukalem, IČ: 45671231 

MVDr. Libor Jurka, veterinář, IČ: 13399161 

 

Hosté: Bc. Augustová, Bc. Nesnídalová, Bc. Příkazský 

 

Předsedající určil za ověřovatele zápisu Ing. Barboru Arndt a Petra Příkazského. Jako 

zapisovatele určil vedoucí kanceláře MAS Bc. Michaelu Augustovou. 

 

Schválení programu k jednání 

Předsedající přednesl návrh programu jednání Rady MAS a současně vyzval členy, 

aby podali návrhy na doplnění programu jednání. Žádný návrh na změnu či doplnění 

programu nebyl předložen.  

 

Návrh usnesení č.1/24.03.17: 

Rada MAS schvaluje program jednání v předloženém znění: 

1. Interní administrativní záležitosti kanceláře 

2. Informace ohledně Strategie komunitně vedeného místního rozvoje – interní 

postupy, harmonogram výzev, vyhlašování výzev apod. 

3. Informace o stavu probíhajících projektů 

4. Schválení propagačních materiálů 

5. Různé 
 

Usnesení bylo přijato 

Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0. 

 

1. Interní administrativní záležitosti kanceláře 

Na jednání Rady byly podrobně projednány dohody, smlouvy, mzdové výměry zaměstnanců. 

Také proběhla kontrola předávacího protokolu vedoucího kanceláře. 
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Návrh usnesení č.2/24.03.17: 

Rada MAS bere na vědomí projednané pracovně právní dokumenty. 

 

Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0. 

 

Vzhledem k tomu, že Rada MAS v roce 2015 svým usnesením pověřila předsedu Rady spolku 

plněním úkolů zaměstnavatele podle zvláštních předpisů a uzavíráním pracovních poměrů 

a dohod konaných mimo pracovní poměr se zaměstnanci MAS, požaduje Rada současně 

častou přítomnost předsedy v kanceláři MAS. Rada spolku navrhuje prodloužení současné 

dohody o provedení práce pana Jiřího Lukeše do konce roku 2017. 

 

Návrh usnesení č.3/24.03.17: 

Rada schvaluje prodloužení stávající dohody pana Lukeše do konce roku 2017. 

 

Usnesení bylo přijato 

 

Hlasování: pro 4 hlasy, proti 0, zdržel se 1 (Lukeš). 

 

Členové Rady MAS s vědomím odpovědnosti za zaměstnance a s ohledem na Zákoník práce 

rozhodli o ukončení dohody Ing. Veroniky Kyzyvátové. Tato DPP bude přidělena 

Bc.  Michaele Augustové. Díky této DPP dojde k navýšení mzdy Bc. Augustové – 

odpovídající mzdě vedoucí manažerce kanceláře.  

 

Návrh usnesení č.4/24.03.17: 

Rada schvaluje ukončení dohody Ing. Veroniky Kyzyvátové a přidělení nové dohody 

Bc. Michaely Augustové.  

 

Usnesení bylo přijato 

 

Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0. 

 

 

2. Informace ohledně Strategie komunitně vedeného místního rozvoje – interní postupy, 

harmonogram výzev, vyhlašování výzev apod. 

Na jednání Rady spolku byly předneseny informace ohledně stavu Strategie komunitně 

vedeného místního rozvoje. MAS Znojemské vinařství čeká na vydání akceptačního dopisu 

z Ministerstva pro místní rozvoj, akceptační dopis z Ministerstva zemědělství na programový 

rámec PRV jsme již obdrželi. 

 

Návrh usnesení č.5/24.03.17: 

Rada bere na vědomí informace ohledně Strategie komunitně vedeného místního 

rozvoje. 

 

Usnesení bylo přijato 
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Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0 

 

 

3. Informace o stavu probíhajících projektů 

Rada byla seznámena s probíhajícími projekty, které kancelář MAS administruje: Projekt 

Skryté krásy Znojemska, Projekt Milion stromů pro krajinu, Projekt Mezinárodní spolupráce 

s Rakouskem, Projekt spolupráce s MUNI, Zlepšení řídících a administrativních schopností 

MAS Znojemské vinařství, Dotace JMK 2017, Projekt MAP v ORP Znojmo. 

 

Návrh usnesení č.6/24.03.17: 

Rada bere na vědomí stav probíhajících projektů. 

 

Usnesení bylo přijato 

 

Hlasování: 5 hlasy pro, proti 0, zdržel se 0. 

 

 

 

4. Schválení propagačních materiálů 

Na jednání Rady byl předložen návrh na propagační materiály ve formě 500 ks propisek 

v ceně cca 15.670,- Kč, v případě potřeby dalších propagačních materiálů budou tyto 

informace a ceny předloženy Radě spolku.  

 

Návrh usnesení č.7/24.03.17: 

Rada schvaluje pořízení propagačních materiálů. 

 

Usnesení bylo přijato 

 

Hlasování: 5 hlasy pro, proti 0, zdržel se 0.  

 

 

5. Různé 

V závěru jednání byla řešena otázka dalšího pracovního zařazení Ing. Hany Zvarikové, 

zejména pak jejího zapojení do projektu Mezinárodní spolupráce s Rakouskem. Její dosavadní 

činnost byla hodnocena kladně. 

 

 

 

V Znojmě 24. 03. 2017 

 

 

Zapsala:  Bc. Michaela Augustová 
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Ověřil/a: Petr Příkazský 

 

 

 

Ověřil/a: Ing. Barbora Arndt 

 



 

 

Stránka 5 z 5 

 

 

USNESENÍ 

z jednání Rady spolku MAS Znojemské vinařství, z. s., konané dne 24. 03. 2017 

ve Znojmě v kanceláři MAS 

 

Rada spolku 

 

I. Bere na vědomí 

Rada bere na vědomí projednané pracovně právní dokumenty. 

Hlasování: 5 hlasy pro, proti 0, zdržel se 0. 

 

Rada bere na vědomí informace ohledně Strategie komunitně vedeného místního rozvoje. 

Hlasování: 5 hlasy pro, proti 0, zdržel se 0. 

 

Rada bere na vědomí stav probíhajících projektů. 

Hlasování: 5 hlasy pro, proti 0, zdržel se 0. 

 

 

II. schvaluje 

Rada MAS schvaluje program jednání v předloženém znění. 

Hlasování: 5 hlasy pro, proti 0, zdržel se 0. 

 

Rada schvaluje prodloužení stávající dohody pana Lukeše do konce roku 2017. 

Hlasování: 4 hlasy pro, proti 0, zdržel se 1 (Lukeš). 

 

Rada schvaluje ukončení dohody Ing. Veroniky Kyzyvátové a přidělení nové dohody 

Bc. Michaely Augustové. 

Hlasování: 5 hlasy pro, proti 0, zdržel se 0. 

 

Rada schvaluje pořízení propagačních materiálů. 

Hlasování: 5 hlasy pro, proti 0, zdržel se 0. 

 

 

 

Usnesení byla schválena. 

 

 

Zapsala 23. 04. 2017: Bc. Michaela Augustová 

 

 

Ověřil/a: Petr Příkazský 

 

 

Ověřil/a: Ing. Barbora Arndt 


